
 
 
 
 
 
 
 
Telefon referat 23-02-21 
 
 
Xxxxx xxxx 
Kalleruphaven xx 
Ønsker et møde med bestyrelsen for at finde ud af hvad han eksakt skal ændre før at huset bliver 
synet. 
 
Vi snakkede lidt frem og tilbage, og jeg fortalte ham at vi var nødt til at gå efter de sidst godkendte 
tegninger. 
Og undredes sammen over at huset var godkendt sådan da han købte det for 2,5 år siden. Eller var 
det? 
Han prøver at få tegningerne fra ejendomsmægleren, hvis han har et med godkendt stempel på.  
Han forstår godt vores udgangspunkt.  
Jeg lovede at vi tog en snak om det på næste bestyrelsesmøde. 


